
 

BR-01.0012.1.9.5.2019 

Protokół nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych  
Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 14 marca 2019 roku 
w sali 303. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Sęk – Przewodniczący Komisji 
Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych Rady Miasta Krakowa, udział wzięli 
członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 
Porządek obrad: 

 
1.Projekt Nowa Huta Przyszłości – stan realizacji. 
Jerzy Muzyk – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 
Artur Paszko – Prezes Zarządu Kraków Nowa Huta Przyszłości S.A. 
2. Sprawy bieżące. 
3.oświadczenia , komunikaty. 

 

Ad.1. 
Projekt Nowa Huta Przyszłości – stan realizacji. 
 

O tym, jaki jest stan realizacji Projektu „Kraków – Nowa Huta Przyszłości” 

poinformował  radnych  z Komisji Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych Artur 

Paszko, prezes zarządu spółki. 

Spółka ma trzy główne cele: stworzenie atrakcyjnego miejsca rozwoju 

przedsiębiorczości poprzez zapewnienie optymalnej infrastruktury dla biznesu i nowych 

technologii; stworzenie przyjaznych przestrzeni miejskich poprzez rewitalizację 

obszaru oraz poprawę jego dostępności komunikacyjnej; wykreowanie nowego 

atrakcyjnego wizerunku Nowej Huty poprzez rozbudowę funkcji społecznych, 

kulturalnych i komercyjnych. 

Zakres projektowy programu obejmuje: Centrum Logistyczno-Przemysłowe „Ruszcza” 

– 229 ha; Centrum Wielkoskalowych plenerowych Wydarzeń Kulturalnych „Błonia 2.0” 

(37 ha); Park Naukowo-Technologiczny „Branice” (128 ha) oraz „Przylasek Rusiecki” 

(192 ha). - W Przylasku wybrany został inżynier kontraktu, budowa infrastruktury 

rekreacyjnej w otoczeniu zbiornika nr 1 kosztować będzie 9 mln 600 tys. zł. Liczymy, że 
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ten projekt powinien być zakończony w II kwartale 2020 roku – mówił radnym Artur 

Paszko.  

Łukasz Sęk, przewodniczący komisji pytał, w jakie projekty społeczne angażuje się 
spółka. – Naszą filozofią jest włączanie w działanie lokalnych społeczności oraz 
organizacji pozarządowych. Tworzymy lokalne projekty na os. Willowym. Wraz z 
Zarządem Zieleni Miejskiej chcemy urządzić zieleń na osiedlu. W Przylasku Rusieckim 
organizujemy biegową imprezę rodzinną. Próbujemy powołać też nowohucką nagrodę 
gospodarczą – podkreślił Artur Paszko Prezes Zarządu Kraków Nowa Huta Przyszłości 
S.A. 
 
Ad.2. 
Sprawy bieżące – rozpatrzenie korespondencji. 
Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją jaka wpłynęła do komisji. 

Ad. 3. 
Oświadczenia, komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 
Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.45      zamknął 
posiedzenie. 
 

Prowadzący posiedzenie 
Przewodniczący Komisji Innowacji 
i Wykorzystania Funduszy 
Unijnych  Rady Miasta    Krakowa 

 
 

       Łukasz SĘK 
Protokołował: 
Paweł Drożniak 
 


